
Indkaldte:   Jørgen, Jesper, Janni, Ivan, Jasim, Stig og Astri

Deltagere: Jesper, Janni, Ivan, Jasim og Astri

Mødet: d. 20. Juni kl. 19.30  i klublokalet.

Dagsorden:

Godkendelse af referat: Vedtaget

Sket siden sidst

Der er opstået ideer om at søge at få mødelokalet som ekstra træningsrum/klublokale; Janni og Ivan tager et
møde med forvaltningen

Der er problemer med DBTU s kampskema, Ivan taler med DBTI ogAstri installerer open office på klubbens
PC

Øl skabet i klublokalet er gået i udu. Astri kontakter vibocold med henblik på rep. Økonomisk ramme 2-
2.500kr.

Nyt fra UU

Ønske om oprettelse af en erhvervs mobile pay til brug for Michael ifb. Med indkøb fra BTX. Ivan ordner
det med Michael

Klubben har fået tilknyttet en konsulent, ungdomslandstræner “Stof.” Sponsorudvalget finder en løsning med
betalingen.

Økonomi

Forslag om en konto til IT og kontohold, så vi kan holde PC og kopimaskine vedlige/fornyelse. Drøftes
ift.med budgetlægningen til efteråret.

2. Hold er rykket op og vi har fået nyt damediv. Hold. Det indbærer nye udgifter; vi kører videre efter
gældende principper og kigger på regnskabet efter sommerferien.

Gennemgang af aftalen med BTX. Lars Jensen og Michael P er kontaktpersoner.

Bestyrelsen fandt det svært at gennemgå listen over manglende kontingenter og Ivan taler med kassereren
om han evt. Vil have hjælp til arbejdet. Janni stiller sig gerne til rådighed.

Amager Open og CVO: Ivan sender fælles mail rundt ang. deltagelse og hjælp til disse arrangementer; der er
ikke sendt invitationer ud til CVO, Astri/Jesper kigger på det.

Evt: Ønske om offentliggørelse af referatet fra bestyrelsesmødet på hjemmesiden blev drøftet og vedtaget

Næste møde: umiddelbart efter sommerferien

For referatet

Astri




